
Протокол № 06-23/24 

засідання вченої ради Черкаського державного бізнес-коледжу 

 

28.02.2024 р. м. Черкаси  

 

ПРИСУТНІ: 

Голова вченої ради: д-р екон. наук, професор Куклін О.В. 

 

Члени вченої ради: Азьмук Н.А., Богун М.М., Бондаренко В.М., Боровик Т.М., 

Бурмістров С.В., Гензерська О.О., Дернова І.А., Здір В.А., Касьян Т.К., Козенкова Л.О., 

Криворучко М.Ю., Кузнецова Н.Б., Люта М.В., Музиченко В. М., Мустафа О.О., 

Піскова С.П., Фастовська О.Т., Фахрадова В.С., Ходаковська О.О., Хотунов В. І., 

Науменко А.В., Гурієнко Є.О. 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

1. Розгляд та затвердження оновлених ОПП за освітнім рівнем бакалавр - Хотунов В.І., 

Кузнецова Н.Б., Касьян Т.К.  

2. Розгляд та затвердження оновлених ОПП за освітньо-професійним рівнем фаховий 

молодший бакалавр - Хотунов В.І., Кузнецова Н.Б., Музиченко В.М.  

3. Розгляд та затвердження переліку елективних (вибіркових) дисциплін - завідувачі 

кафедр, ЦК.  

4. Огляд нових міжнародних проєктів коледжу - Азьмук Н.А.  

5. Розгляд та затвердження Плану підвищення кваліфікації науково-педагогічних та 

педагогічних працівників на 2024 рік. - Боровик Т.М.  

6. Про стан фінансового забезпечення коледжу – Куклін О.В. 

7. Різне. 

 

1. Виступили:  

- завідувач кафедри економіки, управління та адміністрування Кузнецова Н.Б., 

завідувач кафедри дизайну та соціокультурних дисциплін Касьян Т.К. щодо оновлення 

ОПП за освітнім ступенем «Бакалавр» : «Економіка та управління бізнесом» (спеціальність 

051 «Економіка»), «Маркетинг» (спеціальність 075 «Маркетинг»), «Підприємництво та 

торгівля» (спеціальність 076 «Підприємництво, торгівля та біржова діяльність»), «Облік та 

аудит» (спеціальність 071 «Облік та оподаткування»), «Графічний дизайн» (спеціальність 

022 «Дизайн»). Доповідачі проінформували присутніх про внесені до ОПП зміни, 

наголосивши, що оновленню ОПП передувало обговорення зі стейкхолдерами та 

здобувачами освіти. Оновлені ОПП розміщено для ознайомлення на сайті Бізнес-коледжу.  



Матеріали презентацій з даного питання додаються до цього протоколу.  

Головуючий запропонував взяти оновленні ОПП за основу та після доопрацювання 

винести на розгляд та затвердження на наступну Вчену раду. 

 

 Голосували:  

“за” - 23 особи 

 “проти” - 0 осіб  

“утримались” - 0 осіб  

 Вирішили: взяти оновленні ОПП за основу та після доопрацювання винести на 

розгляд та затвердження на наступну Вчену раду. 

 

2. Виступили:  

- завідувач кафедри комп’ютерної інженерії та інформаційних технологій Хотунов 

В.І., завідувач кафедри економіки, управління та адміністрування Кузнецова Н.Б. щодо 

оновлення ОПП за освітньо-професійним ступенем «Фаховий молодший бакалавр»: 

«Економіка» (спеціальність 051 «Економіка»), «Маркетинг» (спеціальність 075 

«Маркетинг»), «Підприємництво та торгівля» (спеціальність 076 «Підприємництво, 

торгівля та біржова діяльність»), «Облік і оподаткування (спеціальність 071 «Облік і 

оподаткування»), «Фінанси, банківська справа та страхування» (спеціальність 072 

«Фінанси, банківська справа, страхування та фондовий ринок»), «Інженерія програмного 

забезпечення» (спеціальність 121 «Інженерія програмного забезпечення»), «Комп’ютерна 

інженерія» (спеціальність 123 «Комп’ютерна інженерія»). Доповідачі проінформували 

присутніх про внесені до ОПП зміни, наголосивши, що оновленню ОПП передувало 

обговорення зі стейкхолдерами та здобувачами освіти. Оновлені ОПП розміщено для 

ознайомлення на сайті Бізнес-коледжу. 

Матеріали презентацій з даного питання додаються до цього протоколу.  

Головуючий запропонував взяти оновленні ОПП за основу та після доопрацювання 

винести на розгляд та затвердження на наступну Вчену раду. 

 

 Голосували:  

“за” - 23 особи 

 “проти” - 0 осіб  

“утримались” - 0 осіб  

 Вирішили: взяти оновленні ОПП за основу та після доопрацювання винести на 

розгляд та затвердження на наступну Вчену раду. 

 

3. Виступили:  

- заступник директора з навчально-методичної роботи Азьмук Н.А., яка доповіла про 

стан формування каталогу елективних дисципліни на 2024-2025 н.р.  Також Азьмук Н.А. 



повідомила, що каталог розміщено на вебсайті коледжу, однак він потребує доопрацювання 

та уточнення. 

 Матеріали доповіді з питання додаються до цього протоколу.  

Головуючий запропонував взяти за основу каталог елективних дисциплін на 2024-

2025 н.р., доопрацювати його, винести на розгляд та затвердження на наступну Вчену раду.  

 

 Голосували:  

“за” - 23 особи 

 “проти” - 0 осіб  

“утримались” - 0 осіб  

 Вирішили: взяти за основу каталог елективних дисциплін, доопрацювати його, 

винести на розгляд та затвердження на наступну Вчену раду. 

 

4. Виступили:  

- заступник директора з навчально-методичної роботи Азьмук Н.А., яка 

проінформувала присутніх про діючі міжнародні проекти для здобувачів освіти та 

викладачів в Бізнес-коледжі.  

 Матеріали доповіді з питання додаються до цього протоколу.  

Головуючий запропонував визнати роботу по реалізації міжнародних проектів 

задовільною.  

 

 Голосували:  

“за” - 23 особи 

 “проти” - 0 осіб  

“утримались” - 0 осіб  

 Вирішили: визнати роботу по реалізації міжнародних проектів задовільною. 

 

5. Виступили:  

- методист Боровик Т.М., яка представила сформований план підвищення кваліфікації 

науково-педагогічних та педагогічних працівників коледжу на 2024 рік. Доповідач 

підкреслила, що план було сформовано відповідно до пропозиції науково-педагогічних та 

педагогічних працівників і зазначені в ньому заходи не потребують додаткового визнання 

та затвердження Вченою радою коледжу. При зарахуванні підвищення кваліфікації, яке не 

вказане в плані на 2024 рік, необхідно в установленому порядку надати інформацію та 

обґрунтування пройденого підвищення кваліфікації на розгляд Вченої ради для його 

затвердження. 

Проект плану додається до цього протоколу.  




